

2014 年 10 月 21 日
21 October 2014

酒牌局公開聆訊結果

Liquor Licensing Board's Decision on Open Hearing Cases

個案 Case	酒牌局的決定 Liquor Licensing Board's Decision
Café Deco Pizzeria 新酒牌申請	<p>同意簽發為期 6 個月的酒牌，並附加下列持牌條件：</p> <ul style="list-style-type: none">(a) 下午 6 時至翌日上午 9 時，處所的所有門窗必須保持關閉；(b) 晚上 10 時至翌日上午 9 時，不得售賣或供應酒類飲品供顧客在處所內飲用；(c) 晚上 11 時至翌日上午 9 時，不得在處所內飲用酒類飲品；(d) 晚上 11 時至翌日上午 9 時，處所內不得將擴音設備或電視機開着，也不得演奏或播放音樂；及(e) 持牌人須確保售賣或供應的酒類飲品只供顧客在處所內飲用。 <p>(由於有關處所目前只持有暫准普通食肆牌照，按現行政策，本局會先行簽發一個與暫准普通食肆牌照相同有效期的酒牌。待處所再獲發有效食肆牌照後，才安排簽發餘下期限的酒牌。)</p>

<p>Fish & Meat Application for Renewal of Liquor Licence</p>	<p>Agreed to issue a 6-month liquor licence with the amendment of an existing additional licensing condition as follows:</p> <p style="padding-left: 40px;">No person shall remain on the flat roof outside the premises between 11:00 p.m. and 10:00 a.m. the following day;</p> <p>and the imposition of the following additional licensing condition:</p> <p style="padding-left: 40px;">The licensee shall ensure that no person smoke or carry a lighted cigarette, cigar or pipe on the flat roof outside the premises;</p> <p>The other existing additional licensing conditions on the liquor licence remain unchanged.</p>
<p>Old China Hand Application for Transfer and Renewal of Liquor Licence</p>	<p>(i) Approved application for transfer of liquor licence; and</p> <p>(ii) Agreed to issue a 12-month liquor licence with the retention of existing additional licensing conditions and the imposition of the following additional licensing condition:</p> <p style="padding-left: 40px;">No consumption of liquor shall be permitted in the area outside the doors on the premises between 11:00 p.m. and 9:00 a.m. the following day.</p>
<p>Magnum Club Application for Renewal of Liquor Licence</p>	<p>Agreed to issue a 9-month liquor licence with the retention of existing additional licensing conditions and the imposition of the following additional licensing condition:</p> <p style="padding-left: 40px;">The Licensee shall attend and complete a seminar for liquor licensing organized by the Liquor Licensing Board after the first day of January 2014 and obtain a certificate of attendance issued by the Liquor Licensing Board on or before the expiry of this Licence. The Licensee shall produce the certificate of attendance for inspection upon demand by the Liquor Licensing Board or the Commissioner of Police or any public officer acting on its/his behalf at any time and submit a copy of certificate of attendance to the Liquor Licensing Board in support of an application for renewal of licence, if any, before the expiry date of this Licence.</p>

<p>M1 酒牌轉讓及續期申請</p>	<p>(i) 同意批准酒牌轉讓申請；及 (ii) 同意續發為期 9 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。</p>
<p>Bliss Pub 酒牌續期申請</p>	<p>同意續發為期 12 個月的酒牌，除維持酒牌上原有的附加持牌條件外，並附加下列持牌條件： 晚上 11 時至翌日上午 9 時，不得在處所演奏現場音樂。</p>
<p>西菁茶檔 酒牌修訂(更改附加持牌條件)、轉讓及續期申請</p>	<p>(i) 同意批准酒牌修訂(更改附加持牌條件)申請； (ii) 同意批准酒牌轉讓申請；及 (iii) 同意續發為期 12 個月的酒牌，並修訂原有的附加持牌條件如下： 凌晨 2 時至上午 9 時，不得在處所內售賣、供應或飲用酒類飲品。</p>

註：有關上述酒牌局的決定及理據，本局會個別另函通知申請人。

Note : Notice in writing of the Board's decision above, together with reasons, will be given to individual applicants separately.